
Bestyrelsesmøde 28. April 2022 
 
Rotter 
Det har været undersøgt om vi har rotter. Status er at der pt. ikke er rotter, men rottefængeren 
anbefaler at der opsættes et par fælder for at kunne konstaterer om rotterne kommer igen. Disse 
fælder skal monteres. 
 
Bådebro 
Den nye bådebro kommer ca. til at koste minimum 200.000 kr. inkl. montering. DGI har givet afslag 
på tilskud. Det undersøges om kommunen vil give tilskud, herefter bestilles broen uden yderligere 
undersøgelser. 
 
Roreglementet  
De seneste tilføjelser til roreglementer blev drøftet. Den endelige tekst færdig redigeres inden den 
fremlægges til godkendelse for bestyrelsen. 
 
Indretning af bådehal 
Punktet flyttes til næste møde den 10. Maj 2022. 
 


